
Till 

Arvika kommun 

PROTOKOLLSANTECKNING 

Beträffande kommunfullmäktigemöte ärende 12 på dagordning måndag den 25 oktober 2021. 

Härmed lämnas följande skriftliga protokollsanteckning till ärende 12 på dagordning, Tilläggsbudget, 

KS/2020:645. 

Sverigedemokraterna deltar på beslutet att tillstyrka ett tilläggsanslag varvid 36,1 miljoner kronor för 

genomförande av föreslagna åtgärder i ärendebeskrivningen. Finansieringen sker genom 

ianspråktagande av motsvarande förväntad ökning av skatteintäkterna 2021. 

Vi anser att det är klokt att Arvika kommun varaktigt minskar på kostnaderna för verksamheterna dit 

huvuddelen går till betalning till Arvika Fastighets AB för att minska på hyreskostnaderna för 

kommunens verksamheter. 

Sverigedemokraterna vill tydligt deklarera att 2020 års inlämnad SD:s oppositionsbudget 2021, var 

den enda i Arvika kommun, vilken INTE innehöll en höjning av skattesatsen 2021 för invånarna. 

På kommunfullmäktigemötet i juni 2020 deltog inte ens Moderaterna på ärendet strategisk plan och 

budget 2021. De hade suttit med under hela budget-processen på våren men skulle under hösten 

precis när de tyckte passa dem bra redovisa en. Men de redovisade ändå ingen, utan klagade endast 

på den beslutade höjda skattesatsen på nästan en hel krona.  

Centern och Kristdemokraterna deltog inte heller i ärendet 2020 strategisk 2021-2023 och budget 

2021. De har aldrig presenterat en egen oppositionsbudget. 

Liberalerna lämnade aldrig in en oppositionsbudget och på junimötet 2020 tyckte de att det var 

nödvändigt med en kommunal skattehöjning, men under hösten ändrade de sig, men utan att 

prestera en budget. 

Miljöpartiet och Vänstern hade även denna gång 2020 inte gjort en egen budget för 2021 utan gick 

helt på de styrande socialdemokraternas förslag och accepterade skattehöjningen. 

Skattehöjningen som togs beslut på 2020 som gäller 2021 ansåg SD då vara helt missbedömt, vilket 

nu bekräftas då skattehöjningen skulle generera cirka 30-40 miljoner kronor i extra skatteintäkter för 

2021 som nu plötsligt används för en tilläggsbudget under det innevarande året 2021. Dessa extra 

30-40 miljoner kronor skulle utan den felaktiga skattehöjningen enligt oss, SD, fortfarande tillhört 

kommuninvånarna. 

Anders Skogberg (SD) 

Gruppledare SD Arvikas KF-grupp 

 

 

 

 


